



*Evangelism
Training Workshop*

CBCWLA Retreat 2015

O.C.E.A.N. : A Sound Evangelism Strategy

- 1. Offering of prayers > Relying on God
- 2. Contact > Establishing relationships
- 3. Evangelism > Presenting Jesus
- 4. Assimilation > Connecting people to the Body of Christ
- 5. Nurture > Enriching life through discipleship

O.C.E.A.N. : A Sound Evangelism Strategy 一個健全的福音策略

- 1. Offering of prayers 獻上禱告的祭 > 倚靠神
- 2. Contact 與人接觸 > 建立關係
- 3. Evangelism 傳福音 > 呈現耶穌
- 4. Assimilation 融入群體 > 使人連於基督的身體
- 5. Nurture 培育門徒 > 藉著作門徒使生命更加豐盛

E is for Evangelism!

- Personal Testimony
- The 4 Spiritual Laws
- The “Roman Road”

Conversation starter

- Conversation starter:
 1. *May I ask if you go to church anywhere?*

Conversation starter

- Conversation starter:
 1. *May I ask if you go to church anywhere?*
 2. *Have you ever made any kind of commitment to Jesus Christ?*

Conversation starter

- Conversation starter:
 1. *May I ask if you go to church anywhere?*
 2. *Have you ever made any kind of commitment to Jesus Christ?*
 3. *In your personal opinion, what do you think it takes for a person to go to heaven?*

Conversation starter

- Conversation starter:
 1. *May I ask if you go to church anywhere?*
 2. *Have you ever made any kind of commitment to Jesus Christ?*
 3. *In your personal opinion, what do you think it takes for a person to go to heaven? (Answer is either works-based or faith-based)*

the Roman Road

- 羅Romans 15:13

Now may the God of hope fill you with all joy and peace in believing, so that you will abound in hope by the power of the Holy Spirit.

但願使人有盼望的神，因信將諸般的喜樂、平安充滿你們的心，使你們藉著聖靈的能力大有盼望！

the Roman Road

- 羅Romans 15:13

Now may the God of hope fill you with all joy and peace in believing, so that you will abound in hope by the power of the Holy Spirit.

但願使人有盼望的神，因信將諸般的喜樂、平安充滿你們的心，使你們藉著聖靈的能力大有盼望！

What does God want for your life? ->Rom 3:23

the Roman Road

- Romans 3:23
- for all have sinned and fall short of the glory of God
- 因為世人都犯了罪，虧缺了神的榮耀

the Roman Road

- Romans 3:23
 - for all have sinned and fall short of the glory of God
 - 因為世人都犯了罪，虧缺了神的榮耀
-
- In your opinion, what is sin? Who have sinned?
-> Rom 6:23

the Roman Road

- 羅Romans 6:23
- For the wages of sin is death, but the gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.
- 因為罪的工價乃是死，唯有神的恩賜，在我們的主基督耶穌裡乃是永生。

the Roman Road

- Romans 6:23
- For the wages of sin is death, but the gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.
- 因為罪的工價乃是死，唯有神的恩賜，在我們的主基督耶穌裡乃是永生
- What is the difference between wages and gift?
-> Rom 5:8

the Roman Road

- Romans 5:8
- But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.
- 唯有基督在我們還做罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。

the Roman Road

- Romans 5:8
- But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.
- 唯有基督在我們還做罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。
- *Why did Jesus die on the cross? (Jesus paid the penalty for our sins and died for us because God loves us.) God loves you. -> Rom 10:9-10*

the Roman Road

- Romans 10:9-10
- If you declare with your mouth, “Jesus is Lord,” and believe in your heart that God raised him from the dead, you will be saved. For it is with your heart that you believe and are justified, and it is with your mouth that you profess your faith and are saved.
- 你若口裡認耶穌為主，心裡信神叫他從死裡復活，就必得救。因為人心裡相信就可以稱義，口裡承認就可以得救。

the Roman Road

- Romans 10:9-10
- If you declare with your mouth, “Jesus is Lord,” and believe in your heart that God raised him from the dead, you will be saved. For it is with your heart that you believe and are justified, and it is with your mouth that you profess your faith and are saved.
- 你若口裡認耶穌為主，心裡信神叫他從死裡復活，就必得救。因為人心裡相信就可以稱義，口裡承認就可以得救。
- *How do we receive God’s gift of salvation?*

the Roman Road

- Are you ready to receive Jesus as your Lord and Savior?